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EXCUSEN ASSISTÈNCIA 
 
SECRETARI 

Sr. RAMIRO A. ALEGRE GIL 

   En el municipi de Catadau (València), en 

el Saló de Sessions de la Casa Consistorial sent les 

19,00 hores del dia 30 de Setembre de dos mil 

vint-i-un, concorren els Regidors relacionats al 

marge, a fi de celebrar sessió de caràcter 

ordinari, en primera convocatòria, del Ple de la 

Corporació sota la Presidència del Sr. Alcalde. 

Declarada oberta la sessió, es procedeix a conéixer del següent ORDRE DEL 

DIA: 

1.- ACTA SESSIÓ ANTERIOR.-  

Havent donat compte de la minuta en esborrany de l'acta de la sessió anterior 

Núm. 3/2021, celebrada el passat 28 de juliol de 2021. Per la   Portaveu del Grup 

Popular, es va formular les següents esmenes: 

Que en la relació d'assistents figurava el Regidor del seu grup Dº Francisco Javier 

Bisbal Climent, que havia excusat la seua assistència. 

Que en el punt 7é, de l'ordre del dia, de Sol·licitud   de Conformitat  Inici del 

Tramite d'Autorització  d'Ocupació  de Muntanya  Publica Gestionat per la Generalitat, 

Construcció Parcs Fotovoltaics en Catadau, no s'havia transcrit la seua intervenció 

d'explicació de vot en la qual va manifestar, Que després de les reunions mantingudes 

sobre aquest tema, el partit popular, havia adquirit un compromís de votar a favor 



sol·licitant dues condicions: la primera era treballar en l'elaboració d'un acord plenari 

de suspensió d'admissió a tràmit  i atorgament de llicències per a la implantació 

d'instal·lacions fotovoltaiques que no foren d'autoconsum, en el sòl no urbanitzable i 

urbanitzable no programat, a excepció de la Muntanya publica que entenien que no 

tenien competència, amb la finalitat d'ordenar urbanísticament aquesta activitat. La 

segona la creació d'una comissió especial de seguiment del projecte.   

Acceptades aquestes esmenes, es va aprovar l'acta per unanimitat. 

2.- CORRESPONDÈNCIA, DISPOSICIONS OFICIALS I RESOLUCIONS. DONAR COMPTE I 
RATIFICACIÓ EN EL SEU CAS . 

Es va donar compte  al Ple de la Corporació, de les resolucions de l'Alcaldia 
següents: 

RESOLUCIÓ DATA ASSUMPTE 

174 13/07/21 

Ordenar al propietari/a de l'immoble Ref. Cat. 
9302172YJ0562S0001GH que es procedisca a l'execució de les obres 
suficients i necessàries per a garantir les condicions de seguretat, 
salubritat, adorn públic i decòrum de l'immoble. 

175 15/07/21 
Concedir llicència municipal d'obres 390/21 en Av. Santa Bàrbara 
núm. 23. 

176 15/07/21 
Concedir llicència municipal d'obres 386/21 en C/ Juan Gil Estruch 
núm. 22. 

177 15/07/21 Concedir llicència municipal d'obres 374/21 en C/ Benifaió núm. 3. 

178 21/07/21 
Concedir llicència de segona ocupació en la Urb. Els Rosers núm. 
81. 

179 22/07/21 
Aprovar la participació de l'Ajuntament en el projecte EMPOBLAR i 
assumir el compromís econòmic. 

180 22/07/21 
Concedir llicència municipal d'obres 352/21 en C/ Fonteta núm. 
11. 

181 22/07/21 

Formular sol·licitud de subvenció per al programa d'incentius a la 
contractació de persones desocupades d'almenys 30 anys d'edat per 
entitats locals de la C.V. en el marc del programa Operatiu del Fons 
Social Europeu 2014-2020 de la C. V. (Avalem Experiència Plus) 
Programa Ecovid 2021. 

182 27/07/21 
Aprovar la certificació 1a i la factura de les obres d'ADEQUACIÓ DEL 
SALÓ DE LA MÚSICA PER A ENSENYAMENT MUSICAL DE LA CASA DE 
LA CULTURA. 

183 29/07/21 
Adjudicar les obres ELIMINACIÓ DE BARRERES ARQUITECTÒNIQUES 
EN VORERES DEL NUCLI URBÀ. 

184 30/07/21 
Disposar la baixa de rebut de fem del padró 2021 que per error va 
ser remés a la recaptació executiva de la Diputació. 

185 02/08/21 
Concedir llicència municipal d'obres 389/21 en C/ Benifaió núm. 
23. 

186 02/08/21 
Concedir llicència municipal d'obres 151/21 en Lloma Molina C/ 17 
núm. 27. 

187 02/08/21 
Concedir llicència municipal d'obres 405/21 en Camí l’Altet núm. 
19. 

188 03/08/21 
Concedir targeta d'estacionament per a vehicles que transporten 
persones amb mobilitat reduïda 19436561C. 

189 03/08/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral 20777284G.  

190 03/08/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral 20917916Z. 

191 04/08/21 
Sol·licitar ajudes destinades a l'elaboració de nous plans 
d'emergència. 

192 04/08/21 
Concedir llicència municipal per tinença d'animals potencialment 
perillosos 73549623Q. 

193 04/08/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral X9995360C. 

194 04/08/21 
Concedir llicència municipal d'obres 480/21 en Camí l’Altet núm. 
64. 



195 04/08/21 Concedir llicència municipal d'obres 110/21 en C/ Sollana. 

196 04/08/21 
Disposar que durant l'absència del Sr. Alcalde, del 6 al 21 d'agost, 
es faça càrrec de les corresponents funcions com a Alcalde Sr. 
Manuel E. Bono Donat. 

197 05/08/21 
Concedir targeta d'estacionament per a vehicles que transporten 
persones amb mobilitat reduïda X1862686P. 

198 06/08/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral 20817857M. 

199 09/08/21 
Aprovar la liquidació per ocupació temporal de la via pública per 
particulars en Pl. Progrés. 

200 12/08/21 
Concedir llicència municipal per tinença d'animals potencialment 
perillosos 53882638D. 

201 12/08/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral 22598679Y. 

202 13/08/21 
Concedir la renovació de la Targeta d'Estacionament per a vehicles 
que transporten persones amb mobilitat reduïda 44886326D. 

203 13/08/21 
Concessió autorització gual permanent núm. 297 per a l'habitatge 
de la C/ Cullera núm. 2. 

204 13/08/21 
Concessió autorització gual permanent núm. 298 per a l'habitatge 
de la C/ Cullera núm. 1. 

205 13/08/21 
Concessió autorització gual permanent núm. 299 per a l'habitatge 
de la C/ Major núm. 81. 

206 03/09/21 
Disposar que durant l'absència del Sr. Alcalde, del 3 al 5 de 
setembre, es faça càrrec de les corresponents funcions com a 
Alcalde Sr. Manuel E. Bono Donat. 

207 10/09/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral 20777284G. 

208 13/10/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral 20846772D. 

209 13/09/21 
Aprovar el pagament de l'ajuda de 40 € en concepte de xec escolar 
als alumnes d'infantil, relacionats, empadronats a Catadau i que 
assisteixen a centres escolars anara de la població. 

210 13/09/21 

Designar lletrat perquè assumisquen la direcció lletrada dels 
interessos municipals en el Procediment Ordinari núm. 284/2021-A 
seguit davant el Jutjat contenciós administratiu núm. 2 de 
València. 

211 14/09/21 
Sol·licitar les ajuda extraordinàries a les administracions locals 
valencianes en matèria de comerç i artesania per a pal·liar els 
efectes de la Covid-19. 

212 14/09/21 
Atorgar poders generals per a plets a favor dels lletrats assignats 
per a la defensa dels drets i interessos de la Corporació, així com 
dels Procuradors dels Tribunals. 

213 14/09/21 

Sol·licitar la subvenció Leader 2014-2020 submedia 19.2 suport per 
a la realització d'operacions conforme a la EDLP. PDR-CV 2014-2020 
per al projecte “REFORMA DE SALA DE FORMACIÓ, OCI I 
ASSOCIATIVA DE CATADAU”, per un import de 50.000 €. 

214 16/09/21 
Concedir llicència municipal d'obres 474/21 en C/ Ramón y Cajal 
núm. 8. 

215 16/09/21 Concedir llicència municipal d'obres 491/21 en C/ Jesús núm. 10. 

216 16/09/21 
Concedir llicència municipal d'obres 518/21 en C/ Verge del 
Carmen, 31 

216 16/09/21 
Concedir llicència municipal d'obres 550/21 en C/ Ramón Esteve 
núm. 24. 

217 16/09/21 
Concedir llicència municipal d'obres 551/21 en C/ Juan Gil Estruch 
núm. 5. 

218 21/09/21 Concedir llicència per vacances al funcionari 20776663G 

219 21/09/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral 20917916Z. 

220 21/09/21 Concedir llicència per vacances a personal laboral 73942719L. 

221 23/09/21 
Formular sol·licitud d'ajuda econòmica de la convocatòria 
REACCIONA Fase II subvenció per a la gestió forestal i la prevenció 
d'incendis forestals 2021. 

El Ple de la corporació va quedar assabentat. 

Es va donar compte al Ple de la Corporació, de :. 



1).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, 

es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 30  de Juliol  de 2021, 

relativa a l'aprovació de l'expedient 17/2021, de modificació de crèdits, en la modalitat de 

Generació de Crèdits, per import de 16.485,81  €. 

2).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 
novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 10  de 
setembre  de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 18/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació  de Crèdits , per import de 975,64  €. 

3).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 
novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21  de 
setembre  de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 19/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació  de Crèdits , per import de 3.200  €. 

4).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 
novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 20/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 1.097,73 €. 

 
5).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 21/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 4.916,71  €. 

 
6).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 22/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 8.000,00  €. 

 
7).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 23/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 8.000,00  €. 

 
8).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 24/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 11.712,80  €. 

 
9).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 25/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 3.420,12 €. 

 
10).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 26/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 899,12  €. 

 
11).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 27/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 5.593,47  €. 

 
12).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 28/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 6.000,00 €. 



 
13).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 29/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 3.000,00€. 

 
14).- De conformitat amb el que es preveu en l'Art. 42 del RD 2568/1986, de 28 de 

novembre, es va donar compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l'Alcaldia de 21 de 
setembre de 2021, relativa a l'aprovació de l'expedient 30/2021, de modificació de crèdits, 
en la modalitat de Generació de Crèdits, per import de 15.018,89 €. 

El Ple de la corporació va quedar assabentat. 

Es va donar compte al Ple del Decret de l'Alcaldia de 23 de setembre de 
2021, sobre sol·licitud de ajudes a l'empara de la convocatòria de la Exma. Diputació 
Provincial de València, REACCIONA II, subvenció per a la gestió forestal i la prevenció 
d'incendis  forestals 2021. El tenor literal del qual diu: 

DECRET 

Havent donat compte de l'extracte de la publicació en el B.O.P. n°136 de 16 de juliol de 2021 sobre la 
convocatòria Reacciona 2021 Fase II Subvenció per a la gestió forestal i la prevenció d'incendis forestals 2021, 
aprovada per Junta de Govern el 30 de juny de de la Diputació de València 

Fent ús de les facultats que em confereix l'art. 21k) de la Llei 711985, Reguladora de Bases de Règim 
Local 

Pel present HE RESOLT: 

PRIMER. - Formular sol·licitud d'ajuda econòmica de la convocatòria REACCIONA Fase II -subvenció per a 
la gestió forestal la prevenció d'incendis  forestals 2021. 

SEGON. - Sol·licitar l'ajuda de 21.513,56€, distribuïda la modalitat B1 manteniment amb un import de 
12.908,13€ i la modalitat B2 Inversions amb un import de 8.605,42€ (IVA INCLÒS). 

TERCER. - Donar trasllat d'aquesta Resolució a la Junta de Govern Local i a l'Ajuntament, perquè en 
prengueu coneixement i ratificació en el seu cas i a l'Excel·lentíssima Diputació de València. 

Catadau a 23 de setembre de 2021 
L'ALCALDE 

El Ple de la corporació, per unanimitat, va acordar, quedar assabentat i 
conforme, ratificant i convalidant en tots i cadascun dels seus extrems, el citat 
decret. 

3.- AL·LEGACIONS ORDENANÇA REGULADORA TAXA OBERTURA CENTRES DE 
TRANSFORMACIÓ I SUBESTACIONS ELÈCTRIQUES. 

 El Ple de la Corporació en sessió de 26 de maig de 2021 va acordar aprovar 
INICIALMENT l'Ordenança Fiscal Reguladora de la Taxa per Llicència  d'Obertura  de 
Centres  de Transformació  i Subestacions Elèctriques, que va ser sotmesa a 
informació pública, mitjançant anunci publicat en el B.O.P. núm. 107 de 7 de Juny 
de 2021. 

 Conclòs aquest tràmit d'informació pública, s'ha  presentat una Al·legació per 
Dº Fernando Vázquez Albert, en nom i representació d'i-DE REDES INTELIGENTES, 
S.A.U. (Grup Iberdrola),amb N/referencia APVAL/JOM/196-2021. 



 Després de l'estudi d'aquesta. 

 El Ple de la Corporació, per Unanimitat , va acordar: 

 PRIMER.- Estimar l'Al·legació presentada, per i-DE REDES INTELIGENTES S.A.U. 
(Grup Iberdrola), amb N/referencia APVAL/JOM/196-2021, i en la seua conseqüència 
el no establiment i la no aprovació definitiva de l'Ordenança proposada. 

 SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a l'interessat, perquè en prengueu 
coneixement i efectes.   

4.- MOCIÓ GRUP MUNICIPAL POPULAR SOBRE ENREGISTRAMENT I EMISSIÓ DE LES 
SESSIONS PLENÀRIES .- 

 Havent donat compte de la moció presentada per la Portaveu del Grup 
Popular, sobre enregistrament i emissió de les sessions plenàries, el tenor de les quals 
diu:  

EL GRUP POPULAR MUNICIPAL DE CATADAU PROPOSA LA GRAVACIÓ I EMISIÓ DE LES 
SESSIONS PLENÁRIES A TRAVÉS D'INTERNET 

 
Maria Oreto Miquel Miguel, Regidora-Portaveu del Grup Municipal Partit Popular de 

Catadau, a l'empar del que s'estableix en l'article 15 del Reglament Orgánic del Ple de 
l’Ajuntament de Catadau, formula, per a la seua discussió i, en el seu cas aprovació en el 
corresponent Ple, la següent Moció: 

 
GRAVACIÓ I EMISSIÓ DE PLENS A TRAVES D'INTERNET. 
EXPÓSICIÓ-ACORD: 
 
L'impediment de gravar un acte públic i de lliure accés, on intervenen els representants 

de la ciutadania, és una postura que xoca frontalment contra la transparència, la demócrcia 
i fins amb la legislació vigent. 

Les sessions plenàries són públiques i així ho recull l'article 227 del Reial decret 
2568/1986 de 28 de Novembre pel qual s'aprova el Reglament d'Organització, Funcionament 
i Régim Jurídic de les Entitats Locals, en el seu apartat dedicat a la informació i participació 
ciutadana en els Plens de la Corporació. L'article 20 de la Constitució avala per si només el 
dret de les i els ciutadans "A comunicar o rebre lliurement informació veraç per qualsevol 
mitjá de difusió". 

Respecte al punt 4 de l'article 20 de la Constitució Espanyola en el qual s'especifica 
respecte a la llibertat d'informació el següent "Aquestes llibertats tenen el seu límit en el 
respecte als drets reconeguts en aquest Títol, en els preceptes de les Lleis que el 
desenvolupen i, especialment, en el dret a l'honor, a la intimitat, a la própia imatge i a la 
protecció de la joventut i de la infáncia". L'Agrupació vol recordar a l’alcalde i equip de 
govern que en el punt un i dos de l'article 8 de la Llei orgánica 1/1982, de 5 de maig, de 
Protecció Civil del Dret a l'Honor, a la lntimitat Personal i Familiar i a la Própia imatge 
s'especifica el següent: 

U. No es reputará, amb carácter general, intromissions illegítimes les actuacions 
autoritzades o acordades per l'Autoritat competent d'acord amb la Llei, ni quan predomine 
un interés históric, científic o cultural rellevant. 

Dos. En particular, el dret a la própia imatge no impedirá: 
a. La seua captació, reproducció o publicació per qualsevol mitjá quan es tracte de 

persones que exercisquen un càrrec públic o una professió de notorietat o projecció pública 
i la imatge es capte durant un acte públic o en llocs oberts al públic. 

b. La utilització de la caricatura d'aquestes persones, d'acord amb l'ús social. 
c. La informació gráfica sobre un succés o esdeveniment públic quan la imatge d’una 

persona determinada aparega com merament accessória. 



Les excepcions contemplades en els paràgrafs a) i b) no seran aplicable respecte de les 
autoritats o persones que exercisquen funcions que per la seua naturalesa necessiten 
l'anonimat de la persona que les exercisca. 

A més del citat anteriorment, el ROM recull en el seu article 144 L'Ajuntament 
facilitará la més ámplia informació Sobre la seua activltat i promourá la participació de tots 
els ciutadans en la vida local, inclosa la iniciativa popular, segons el preceptuat en la Llei 
7/1985 d'Abril, reguladora de les Bases de Régim Local. 

VIST, l'empar legal existent en relació al dret d'informació i de comunicació, així com 
el dret ciutadá de gravar les sessions plenáries. 

CONSIDERANT, que les Administracions Públiques tenen, o han de tindre, entre els seus 
reptes prioritaris la lluita per la transparéncia en la gestió pública, sent aquest un deIs passos 
per al seu assoliment. 

CONSIDERANT, que aquest pas no és més que una resposta al que la ciutadania espera 
de l'autoritat municipal. 

CONSIDERANT la consulta jurídica realitzada. 
PROPOSTES 
Per totes aquestes raons, el Grup Municipal Populars Catadau eleva per a la seua 

aprovació en Ple Municipal les següents propostes d'acord: 
1. Que l'Ajuntament de Catadau obtinga els mitjans técnics per a l'enregistrament 

d'imatge i so dels plens municipals, i la seua emissió en directe a través de streaming, de la 
mateixa forma que es realitza a altres ajuntaments e institucions públiques. 

2. Que els enregistraments de les sessions del Ple Municipal es publiquen en la página 
web d’aquest Ajuntament, habilitant un espai visible i facilment accessible en la web en el 
qual allotjar els diferents enregistraments, amb indicació de Sessió i data de celebració. 

 El Ple de Corporació, per unanimitat, Va acordar: 

 PRIMER.- Que l'Ajuntament de Catadau obtinga els mitjans tècnics per a 
l'enregistrament del so i de la imatge dels Plens municipals i la seua emissió en directe 
a través de Streaming. 

 SEGON.- Que l'enregistrament de les sessions del Ple Municipal es publiquen 
en la pàgina web de l'Ajuntament, habilitant un espai visible i de fàcil accés, en el 
qual allotjar els diferents enregistraments amb indicació de la sessió i la data de 
celebració.  

5.- RENÚNCIA DEL SENYOR ALCALDE: PRESA DE CONEIXEMENT.- 
 
Vista la renúncia presentada el 27 de Setembre  de 2021 per Dº. HECTOR ROIG 

ROIG, amb DNI núm. 20855994-P, Alcalde-President de la Corporació Municipal de 
Catadau, electe per la llista (Compromis Municipal), al càrrec d'Alcalde-President, 
però mantenint la seua condició de Regidor, càrrec que ocupa des que va prendre 
possessió del mateix el dia 15 de juny de 2019. 

  
Considerant que la renúncia al càrrec no serà efectiva fins al seu sotmetiment 

al Ple de la Corporació. 
  
L'Ajuntament Ple pren coneixement de la renúncia presentada per Dº. HECTOR 

ROIG ROIG, amb DNI núm. 20855994-P, al càrrec d'Alcalde-President, mantenint la 
seua condició de regidor d'aquest Ajuntament. 

 
En aquest punt va intervindre  el Sr. Roig va manifestar el seu agraïment als 

grups polítics municipals, treballadors de l'Ajuntament i als veïns en general, pel 
suport durant els dos anys del seu mandat, en el qual s'ha treballat per a la millora 
del poble, significant que treballaren braç a braç amb el nou Alcalde per a continuar 
aconseguint nous assoliments, amb vista a la millora de les necessitats del municipi. 



Tot seguit van intervindre els portaveus dels grups polítics municipals, per a 
felicitar-lo i agrair li tant a nivell personal com institucional la seua labor al 
capdavant de l'alcaldia durant aquests dos anys.  

6.- PRECS I PREGUNTES.-  

Per la portaveu del Grup Popular es van formular els següents precs i preguntes: 

- Que en el llistat de resolucions, havien diverses que corresponien a sol·licituds 
de diverses subvencions que s'hi havia, sol·licitat, i desconeixien el seu contingut i 
destí, per la qual cosa instaven que se'ls explicaren. 

El Sr. Roig, va manifestar que se'ls donaria coneixement dels expedients de 
cadascuna d'elles. 

- Que ja havia començat el nou curs escolar i l'encintat de voreres de part dels 
carrers Antic Regne i Camí Carlet, per a facilitar el trànsit dels alumnes al col·legi, 
no s'havia realitzat, si es pensava realitzar-lo. 

El Tt. d'Alcalde Sr. Bono, va manifestar: Que s'havia adjudicat dins del pla 
d'inversions de l'Exma. Diputació les obres d'eliminació de barreres arquitectòniques 
en voreres del nucli urbà, que estaven pendents d'iniciar-se, quan se sàpia l'abast 
d'aquestes, se sol·licitarà pressupost per a continuar amb la resta d'encintats, per al 
que s'ha demanat pressupost al contractista. 

-En quina situació es trobaven els expedients del Pla Edificant. 

El Sr. Roig, va manifestar que, el projecte de l'Institut,  estava en fase de 
redacció dels plecs per a la seua licitació, i en el del Col·legi, la conselleria ja havia 
informat favorablement el projecte i s'estava a l'espera de la delegació de 
competències. 

Que en l’any 2019, s'havia publicat una millora de la línia d'autobusos, que 
anava a incrementar la freqüència, però fins al moment continuava igual, amb 
perjudici per als estudiants de la localitat, l'horari de la qual és molt restringit. Si 
s'havien fet algunes gestions tant a nivell de Mancomunitat com de l'Ajuntament. 

El Sr. Roig, va manifestar que, el projecte està en fase de licitació per la 
conselleria, no obstant això  en el seu moment  ja es van aprovar sengles mocions, 
que si s'estimava convenient es podien tornar a reiterar. 

- En relació amb les goteres de la Casa de la Cultura, que en plens anteriors, ja 
van posar de manifest, continuen les filtracions, si se solucionarà   el problema.  

El Tt. d'Alcalde Sr. Bono, va manifestar: que s'havien realitzat unes reparacions 
però pel que sembla les filtracions s'han tornat a produir, i després de la inspecció 
pels serveis tècnics i l'obrer, s'ha determinat el punt exacte on es produeixen i es 
repararan aquesta mateixa setmana. 

Si s'havia concedit una moratòria a l'empresa que executa les obres de la Casa 
de la Música. 

El Sr. Roig, va manifestar, que sí, que el retard s'havia produït pels canvis que 
l'Ajuntament va introduir en el projecte inicial, que va caldre sotmetre a l'informe 



de la diputació, i últimament pels retards en el subministrament de les maquinàries 
d'aire condicionat, que no estaven en el projecte i que s'han d'instal·lar.  

La portaveu del Grup Popular, va significar que podría ser injust per a la resta 
d’empreses que havien licitat per un termini determinat. 

- En relació amb les obres del nou parc de la Plaça Bocsh Marín, que els fanals 
havien quedat al mig i les tanques dificultaven el pas, si l'obra estava ja acabada. 

El Tt. d'Alcalde Sr. Bono, va manifestar: que l'obra no estava acabada, es 
canviaran les tanques, i els fanals són les que ja existien que compleixen la normativa 
estàndard de seguretat i distàncies per a aquesta mena d'instal·lacions, i més 
endavant  es té previst la instal·lació d'un sombraje, per a comoditat dels usuaris.  

La portaveu del Grup Popular, va significar el seu desacord amb el tipus i la 
ubicació dels fanals. 

 
- Pel Sr. Regidor Dº Vicente José Escuder es van formular els següents precs 

i preguntes: 
 
Que s'estudie el canvi dels arbres de la Av., ja que en la seua majoria s'estan 

morint. 
 El Tt. d'Alcalde Sr. Bono, va manifestar: Que s'estava estudiant la substitució 

de l'arbratge per un altre més resistent. 
 
En relació amb els canvis en el projecte del col·lector de la Lloma Paga, al 

fet que s'havien degut. 
 
 El Tt. d'Alcalde Sr. Bono, va manifestar: que un tram anava a ser executat 

dins del pla d'inversions de la Mancomunitat, però la continuació que corresponia a 
l'ajuntament dins del pla d'inversions de la Diputacin, (Obres de Sanejament des de 
l'encreuament dels carrers Almussafes i Benifaio a carrer Montroi), per la falta de 
disponibilitat dels terrenys, va ser necessari un canvi d'obra, per la de (Revestiment 
de Gresite i eliminació de barreres arquitectòniques en dutxes exteriors de la 
piscina), no obstant això les obres de sanejament, mes avance seran escomeses per 
l'Ajuntament. 

 
 -Que el tobogan del parc de la Lloma Paga, que va ser sostret, fins al moment 
no ha sigut reposat, si es té previst reposar-ho. 
   

 El Tt. d'Alcalde Sr. Bono, va manifestar: que si, es té previst reposar-ho, i 
fins i tot, s'està estudiant la possibilitat d'instal·lar algun element més, per al que 
s'ha sol·licitat pressupost de les empreses instal·ladores. 

-Que la pintada de davant del semàfor per a facilitar l'encreuament, que ja es 
va comentar en plens anteriors, estava per fer, si pensava realitzar. 

 El Tt. d'Alcalde Sr. Bono, va manifestar: pels tècnics de la CV-50 se li havia 
informat que es tenia  previst efectuar un canvi semafòric en l'encreuament, per la 
qual cosa s'està a l'espera del que decidisquen, i el seu cas si després resulta 
necessari, s'efectuarien la pintada. 

-Que com a regidor de l'Ajuntament, no havia rebut el llibre de festes,  ni se 
l'havia convidat a la reunió que pel que sembla es té prevista amb els caçadors.  



 El Sr. Roig, li va aclarir que davant la incertesa sobre la celebració o no de les 
festes locals per les limitacions imposades per la pandèmia, al final només es va 
repartir el llibre de festes als veïns. I respecte a la invitació de la reunió amb els 
caçadors, que sí, que existia una comunicació a l'Ajuntament a la qual es tenia previst 
que assistiren membres de l'equip de govern. 

Tot seguit , el Sr. Regidor Dº Vicente José Escuder va formular pregunta als 
portaveus dels tres grups polítics, en la qual va manifestar: que hauria de  passar 
perquè l'Ajuntament reconsiderara el seu acord del ple anterior, sobre els parcs 
fotovoltaics al qual ell s'havia oposat.- 

El Portaveu de l' I.P.C., en síntesi, que l'opció  del desenvolupament de l'energia 
solar fotovoltaica suposa una decidida aposta pel respecte al medi ambient, ja que 
potencia una font d'energia renovable i no contaminant li va manifestar, que ells 
sempre havien apostat per les energies netes i renovables i la ubicació en la muntanya 
pública els semblava adequada, ja que no afectava les explotacions agrícoles, no 
obstant això en ser competència de la conselleria aquesta tenia l'última paraula i 
emetrà els preceptius informes vinculants sobre els projectes. 

El Sr. Roig, en nom del grup de Compromis, es va pronunciar en els mateixos 
termes.  

La portaveu del Grup Popular, va significar, que ells es van pronunciar a favor 
sobre la base dels dos condicionants ja coneguts de treballar en l'elaboració d'un 
acord plenari de suspensió de llicències per a la implantació d'instal·lacions 
fotovoltaiques que no foren d'autoconsum i la creació d'una comissió especial de 
seguiment del projecte que actuara amb la major transparència possible, no obstant 
això, si aquests condicionants no es compliren o durant la tramitació de l'expedient 
es produïren informes desfavorable de l'òrgan competent de la conselleria, 
reconsiderarien la seua postura. 

Tot seguit el Portaveu de l’ I.P.C., va preguntar al Sr. Escuder, que tendria 
que passar perquè reconsiderara el sentit del seu vot. I entre altres consideracions 
va manifestar : Que fora una empresa en la qual confiara, que l'emplaçament de les 
instal·lacions fora en el sostre dels edificis o en el polígon industrial que és on mes 
energia es consumeix , ja que no estava d'acord amb l'emplaçament proposat, i un 
informe independent sobre la idoneïtat de la instal·lació i emplaçament.   

I no havent-hi més assumptes que tractar, el Sr. Alcalde va alçar la sessió, sent 
les 20 hores i 45 minuts, del que en dono fe. 

 L'ALCALDE       EL SECRETARI 


